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Gezellige, veilige en gezonde jaarwisseling? 

Landelijk is er volop discussie over het verbieden van vuurwerk, omdat het niet meer 
voor iedereen even gezellig is. 60% van de bevolking is inmiddels voor een verbod. Daar 
zijn ook tal van argumenten voor. Denk aan doden en gewonden, veel oog- en 
gehoorbeschadigingen, overlast, angst, schade aan verkeersborden, tuin – en openbaar 
meubilair etc, auto- en woningbranden, (huis-)dieren in paniek, meerderen vermist, 
vervuiling, fijnstof, miljoenen euro’s die beter besteed hadden kunnen worden. 

Er zijn ook argumenten tegen een algeheel verbod. Het is traditie, het hoort bij de 
jaarwisseling. Handhaving op illegaal vuurwerk-verbod voorkomt veel schade en 
iedereen moet er gewoon veilig mee omgaan  en daar kun je cursus voor geven. 

Omdat er voorlopig nog geen landelijk vuurwerkverbod komt zijn er steeds meer 
gemeenten die dan maar lokaal een verbod instellen. Er zijn dit jaar 19 gemeenten met 
een algeheel vuurwerkverbod en ca 100 hebben gekozen voor vuurwerkvrije zones. Bijv  
rond verzorgingshuizen, kinderboerderijen, winkelcentra of andere kwetsbare plekken. 
Op deze manier hopen de gemeenten de overlast voor bewoners te verminderen. Vooral 
ouderen zijn nogal eens bang voor vuurwerk of schrikken van de onverwachte knallen. 

Ook in Aalten horen we vragen om een verbod. Wij denken dat het goed is dat de raad 
daarover eens in gesprek gaat en de voors en tegens en mogelijke alternatieven tegen 
elkaar afweegt. Met als centrale vraag: hoe krijgen we de jaarwisseling weer gezellig en 
veilig?  

Onze vragen:  

1. Wil het college een dergelijk gesprek in de raad organiseren?  Dat zou kunnen in 
de vorm van een Beeldvorming waarin een deskundige ons informeert over 
achtergronden, cijfers, ontwikkelingen, alternatieven en (beleids-)mogelijkheden 
en een Oordeelvorming waarin fracties met elkaar vervolgens in gesprek gaan.  

2. Om dit gesprek goed voor te bereiden is cijfermatig inzicht in de situatie in onze 
gemeente welkom. Kunt u aanvullend op de onder vraag 1 bedoelde algemene 
informatie over de afgelopen 5 jaar (langer mag ook, zodat we mogelijke trends 
kunnen ontdekken) overzichten geven van:  

a. incidenten die zich de afgelopen 5 jaar met oud en nieuw in onze 
gemeente hebben voorgedaan? 

b. De eventuele lichamelijke letsels die zijn opgelopen door vuurwerk? 
c. En van de schades die aan particuliere, bedrijfsmatige en openbare 

goederen en panden zijn toegebracht?  



d. Indien beschikbaar overige relevante cijfers zoals verkoop-omzetten, 
fijnstof-uitstoot, opruimkosten e.d. ? 

3. In de beeldvormende fase is het o.i. nodig zijn de inwoners actief te betrekken. 
Tradities ontwikkelen zich. Hoe kunnen we gezamenlijk de nieuwjaartraditie laten 
evolueren naar één met veel plezier, saamhorigheid en minder gevaar en 
nadelen? Wilt u met voorstel komen hoe vanuit deze vraagstelling inwoners 
gestimuleerd kunnen worden om mee te denken? 

 

 

 


